

Franckesche Stiftungen zu Halle

Liber Latinus In Vsum Puerorum Latinam Linguam Discentium Editus

Büsching, Anton Friedrich

Berolini, 1767

VD18 1347295X

Quae agenda sunt stomacho laborantibus.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-190266](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-190266)

Ad solutam aluum remedia.

Quem frequenter cita aluus exercet, huic opus est, pila similibusque superiores partes exercere; dum ieiunus est, ambulare; vitare solis nimium ardorem; non uti cibis variis, minimeque iurulentis aut leguminibus, oleribusque his, quae celeriter descendunt, omnia denique sumere, quae tarde concoquantur. Venatio, durique pisces, et ex domesticis animalibus assa caro, maxime iuuant. Nunquam vinum dulce bibere expedit, sed austerum, neque id ipsum peruerus. Si frigidae poriones ventrem eius non turbant, his utendum potissimum est. Semper post cibum quiescere debet, ac neque intendere animum, neque ambulatione quamuis leni dimoueri.

Quae agenda sunt stomacho laborantibus.

Si quis stomacho laborat, legere clare debet, post lectionem ambulare, tum pila, vel armis, aliove quo genere, quo superior pars mouetur, exerceri. Non aquam, sed vinum calidum bibere ieiunus. Cibum bis die assumere; sic tamen, ut facile concoquat. Vti vino tenui et austero, et post cibum, frigidis potionibus potius. Stomachum autem infirmum indicant pallor, macies, praecordiorum dolor, nausea, et nolitium vomitus, in ieiuno dolor capitis. Quae in quo non sunt, is firmi stomachi est.

Quae